
 

Forebyggelses og seniorudvalget  

 

Handicaprådet 
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Kontaktperson: 

Formand Ole Andersen 

 

Handicaprådets høringssvar vedr. Strategi for boliger til ældre.  

 

Handicaprådet har modtaget sagen vedr. strategi for boliger til ældre høring. 

 

Handicaprådet er meget kede af, at Handicaprådet ikke at være inddraget i 

den arbejdsgruppen, som har arbejdet med handlingsplanen til Strategi for 

boliger til ældre 2021. Når Handicaprådet læser oplægget omhandler det jo 

netop også borgere med handicaps.  

 

Ældre og borgere med handicaps oplever store udfordringer med reelt at 

kunne vælge, hvor de kan bo, grundet manglende tilgængelighed. Denne 

udfordring bliver kun større i fremtiden, hvor endnu flere vil have behov for 

boliger med ordentlig tilgængelighed.  

 

Det er også centralt at se på kommunen som helhed rent geografisk, således 

at borgerne kan vælge i hvilken del af kommunen de vil bo.  

 

Der er også brug for at tænke en mangfoldig boligmasse til ældre og 

handicappede. Det er ikke altid man, som ældre eller handicappet, ønsker at 

bo sammen med mange andre ældre og handicappede.  

 

Handicaprådet kan oplyse at der i handicaprådet er en person, der har 

arbejdet meget omkring tilgængelighedsboliger. Personen har erfaringer fra 

deltagelse i forsøgsbyggeri og været formand for et boligselskab, som har 

bygget flere tilgængelige boliger. Denne viden vil Handicaprådet gerne stille 

til rådighed fremadrettet.  

 

 

På vegne af Handicaprådet 

 

Ole J. Andersen, Formand for Handicaprådet i Slagelse kommune 


